
Zápisnica
zo  zasadnutia  Komisie vzdelávania a mládeže Mestského zastupiteľstva v Rožňave 

dňa 27.11.2019

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Zasadnutie komisie  otvoril jej predseda Mgr. Eduard Mihók, privítal všetkých prítomných 
a oboznámil  ich  s programom  zasadnutia.  Všetci  prítomní  členovia  komisie   súhlasili  s 
navrhnutým programom rokovania komisie a jednomyseľne ho schválili. 

Číslo hlasovania: 1  
Bod rokovania:    Schválenie programu rokovania 

Číslo uznesenia:   -
Členovia komisie hlasovali:  7

1/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

2/ Mgr. 
Zoltán 
Breuer

3/ Mgr. 
Richard 
Szőllős

4/ PhDr. 
Peter 
Lőrincz

5/ 
Zoltán 
Várady

6/ Mgr. 
Zuzana 
Hencelov
á

7/ Mgr. 
Zuzana 
Hamelliov
á 

8/ Mgr. 
Blanka 
Boldiová

9/ Ing. 
Róbert 
Beník

za - za za - za za za   za

k     bodu č. 1  
Návrh rozpočtu mesta na rok 2020-2022 na 1. čítanie

Materiál predložila Ing. Klára Leskovjanská a stručne ho skomentovala.

Diskusia: 1.Predkladateľka: úpravy, požiadavky a návrhy ohľadom riešenia rozpočtu 
zasielať e-mailom do 31.12.2019.
2. Lörincz: navýšenie dane za odpad – návrh - využívať na opravu chodníkov a ciest na 
území mesta.
3. Beník: zadarmo reklama – návrh – podnikateľom, ktorí budú sponzorovať opravy 
chodníkov atď. 

Číslo hlasovania: 2  
Bod rokovania:  Návrh rozpočtu mesta na rok 2020-2022 na 1. čítanie

Číslo uznesenia:   01/11/2019
Členovia komisie hlasovali: 7

1/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

2/ Mgr. 
Zoltán 
Breuer

3/ Mgr. 
Richard 
Szőllős

4/ PhDr. 
Peter 
Lőrincz

5/ 
Zoltán 
Várady

6/ Mgr. 
Zuzana 
Hencelov
á

7/ Mgr. 
Zuzana 
Hamelliov
á 

8/ Mgr. 
Blanka 
Boldiová

9/ Ing. 
Róbert 
Beník

za - za za - za za za za

Uznesenie č. 01/05/2019 – komisia Návrh rozpočtu mesta na rok 2020-2022 na 1.čítanie 
berie na vedomie.



k     bodu č. 2  

Návrh na 2. zmenu rozpočtu mesta na rok 2019      

Materiál predložila Ing. Klára Leskovjanská.

Diskusia: Bez diskusie.

Číslo hlasovania: 3  

Bod rokovania: Návrh na 2. zmenu rozpočtu mesta na rok 2019      

Číslo uznesenia:  02/11/2019
Členovia komisie hlasovali: 7 (5 za, 1 proti a 1 sa zdržal hlasovania)

1/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

2/ Mgr. 
Zoltán 
Breuer

3/ Mgr. 
Richard 
Szőllős

4/ 
PhDr. 
Peter 
Lőrincz

5/ 
Zoltán 
Várady

6/ Mgr. 
Zuzana 
Hencelov
á

7/ Mgr. 
Zuzana 
Hamelliov
á 

8/ Mgr. 
Blanka 
Boldiová

9/ Ing. 
Róbert 
Beník

za - za proti - za za za
zdržal sa 
hlasovani

a

Uznesenie č. 02/05/2019 – komisia odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave schváliť 
2. zmenu rozpočtu mesta na rok 2019.

k     bodu č. 3  
VZN o     ochrane verejného poriadku – návrh na zmeny doplnenie  
Materiál uviedol Mgr. Juraj Halyák.

Diskusia: 
Szöllös:  navrhuje  pre  fajčiarov  dodržiavať  vzdialenosť  :  20  metrov  od  materskej  školy. 
Bischof: stotožnil sa návrhom. 
Lörincz: doplniť pojmy: zvláštny a nebezpečný pes.

Číslo hlasovania: 4  
Bod rokovania:  VZN o     ochrane verejného poriadku – návrh na zmeny doplnenie  

Číslo uznesenia:   03/11/2019
Členovia komisie hlasovali: 7 

1/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

2/ Mgr. 
Zoltán 
Breuer

3/ Mgr. 
Richard 
Szőllős

4/ PhDr. 
Peter 
Lőrincz

5/ 
Zoltán 
Várady

6/ Mgr. 
Zuzana 
Hencelov
á

7/ Mgr. 
Zuzana 
Hamelliov
á 

8/ Mgr. 
Blanka 
Boldiová

9/ Ing. 
Róbert 
Beník

za - za za -       za za za za



Uznesenie č. 03/11/2019 – komisia odporúča schváliť Mestskému zastupiteľstvu v Rožňave 
doplnenie zákazu fajčenia v okruhu 20 metrov od areálu MŠ. Zároveň odporúča doplniť do 
VZN odkaz „pod čiaru“ na zákonnú definíciu zvláštneho psa a nebezpečného psa v § 3 ods. 2 
a odsek 5.
k     bodu č. 4 a     k bodu č. 5  - boli spolu prerokované  
Vyhodnotenie PRM Rožňava 2015-2020 

Ing. Ivan Nemčok – uviedol prerokovávané materiály. 

Diskusia:  členovia  komisie  odporúčajú  doplnenie  PRM  –  súhrn  je  podrobne  zahrnutý 
v uznesení. 

Číslo hlasovania: 5  
Bod rokovania:  Vyhodnotenie PRM v     Rožňave 2015 - 2020     
Číslo uznesenia:   04/11/2019
Členovia komisie hlasovali: 7

1/ Mgr. 
Eduard 
Mihók

2/ Mgr. 
Zoltán 
Breuer

3/ Mgr. 
Richard 
Szőllős

4/ PhDr. 
Peter 
Lőrincz

5/ 
Zoltán 
Várady

6/ Mgr. 
Zuzana 
Hencelov
á

7/ Mgr. 
Zuzana 
Hamelliov
á 

8/ Mgr. 
Blanka 
Boldiová

9/ Ing. 
Róbert 
Beník

za - za za -       za za za za

Uznesenie  č.  04/11/2019 –  komisia  odporúča  Mestskému  zastupiteľstvu  v Rožňave 
pokračovať v týchto aktivitách a doplniť ešte niekoľko aktivít:

1. strana  - v rámčeku s heslom pod názvom programu vypustiť slovo rožňavské  takže 
znenie - Kvalitné vzdelávanie pre všetky deti a žiakov .....

3. strana B) Plnenie indikátorov  - v P. č. 3.  v treťom riadku slovného hodnotenia plnenia 
vypustiť  slovo elektrorozvody  takže tento riadok bude znieť .... vymieňali vykurovacie a 
osvetľovacie telesá, na ZŠ Zlatá sa menili okná na hlavných ....

8. strana  - preformulovať návrh na doplnenie aktivity 7.2.1 takto: Rozšíriť kapacity 
materských škôl ich rekonštrukciou, rekonštrukciou vhodnej mestskej budovy, 
prípadne výstavbou novej budovy MŠ.

   - touto formuláciou sa dosiahne účinnosť aktivity na celé územie mesta 

Komisia v opatrení 7.3 súhlasí s vypustením aktivity 7.3.2 a navrhuje do akčného plánu 
doplniť nasledovné aktivity:

- Žiakov zo špeciálnymi výchovno-vzdelávacími potrebami (ŠVVP) integrovať do 
výchovno-vzdelávacieho procesu v školách za prítomnosti asistentov učiteľa a 
spolupráce s inkluzívnym tímom, ktorý bude pozostávať zo školského špeciálneho 
pedagóga, školského psychológa, sociálneho pedagóga.

- Umožniť základným a materským školám zriaďovať špecializované triedy pre žiakov 
a deti so ŠVVP



- Vypracovať koncepciu škôl a školských zariadení mesta Rožňava

k     bodu č. 6  
Plnenie uznesení -  Ing. Jolana Zatrochová  skomentovala predložený materiál.
Neúčasť člena komisie je zdôvodnená na základe e-mailu od p. Váradyho.
Navrhuje na svoje uvoľnené miesto Ing. Editu Juhászovú, riaditeľku ZŠRC s vyuč. jaz. 
maďarským v Rožňave.

Diskusia:
Bez pripomienok. 

k     bodu č. 7  
Rôzne – bez diskusie

Zapísal: Ing. Jolana Zatrochová v.r.                                              Mgr. Eduard Mihók v.r.
               tajomník komisie          predseda komisie
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